
 
PROTOKÓŁ   Nr 71.2013 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  
z dnia 19 lipca  2013 r. 

 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Feliks Malinowski -  Członek Komisji 
5. Aleksandra Świeżak  - Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Waldemar Banaszek - Zastępca Burmistrza  
2. Beata Górecka  -  Zastepca kierownika wydz. UGK 
 
  
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Sprawy bieżące . 
3. Zapoznanie się z korespondencją. 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1.Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji został przyjęty.  
 
Ad2. Zaproszona na dzisiejsze posiedzenie Komisji Pani Beata Górecka, 
zastępca kierownika wydziału UGK, udzieliła informacji odnośnie odbioru 
odpadów komunalnych w gminie. 
Poinformowała, że ogólnie przyjętych deklaracji jest 4851 z tym że deklaracji 
aktywnych ( tzn. dopasowanych do danej nieruchomości) jest 4689.  
 
Radny Włodzimierz Malinowski zapytał, jak wygląda procentowo segregacja 
odpadów. 
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Pani Górecka odpowiedziała, że procentowo nie wyliczyła, ale 3650 osób 
zadeklarowało segregację,  a 1040 bez segregacji z tym, że cały czas 
mieszkańcy zmieniają jeszcze deklaracje.  
 
Komisja poruszyła sprawę braku worków i pojemników.  
 
Pani Górecka wyjaśniła, że był moment kiedy brakowało worków do selekcji, 
ale zostało to w miarę szybko załatwione. Worki do odpadów zmieszanych czyli 
czarne, mieszkańcy muszą zagospodarować  we własnym zakresie tak samo jak 
pojemniki, a że w chwili obecnej ich brakuje, to jest problem ogólnopolski, po 
prostu producenci nie nadążają z ich produkcją i trzeba uzbroić się w 
cierpliwość. To że Burmistrz zrobił ukłon w stronę mieszkańców i gmina na 
początku zapewniła te worki, to była dobra wola, to nie wynikało  z ustawy.  
 
Radny Sobczak  powiedział, że problem  powstał dlatego, że w specyfikacji 
istotnych warunków zamówienia nie uwzględniono, aby firma która wygra 
przetarg, zapewniła mieszkańcom bezpłatną dostawę pojemników, tak jak robiły 
to inne gminy w Polsce.   
 
Pani Górecka wyjaśniła, że wtedy kiedy był przygotowywany siwz w gminie 
Tłuszcz, to w ustawie nie było jeszcze wzmianki o tuym, po prostu Gmina 
Tłuszcz wcześniej przeprowadziła przetarg, zanim wprowadzono zmiany w 
ustawie.  
 
Radny Mirosław Sobczak zapytał, czy są osoby odpowiedzialne  w Urzędzie za 
system zbiórki odpadów komunalnych. 
 
Pani Górecka – na początku zaangażowany był cały wydział, teraz są trzy osoby 
Pani Sylwia, Pan Sebastian i ja. Na razie porządkujemy bazę danych, a później 
będziemy dochodzić, ile deklaracji jest, a ile powinno być, kto złożył a kto nie, 
itd…  
Te osoby które nie złożyły deklaracji będą miały wydaną decyzję 
administracyjną i naliczoną opłatę jak za odpady zmieszane na cały rok.  
 
Komisja zawnioskowała, aby jeszcze raz podać do publicznej wiadomości  
informacje  o konsekwencjach  jakie poniosą mieszkańcy za nie złożenie 
deklaracji. 
 
Pani Górecka – taką wiadomość podamy jeszcze raz do publicznej wiadomości 
przez Sołtysów, na stronie Urzędu, na tablicach ogłoszeń i w gazetach. 
 
Radny Fydryszek zapytał, co w przypadku kiedy osoba prowadzi działalność 
gospodarczą. 
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Pani Górecka odpowiedziała, że musi złożyć deklarację w miejscu zamieszkania 
i indywidualnie podpisać umowę z firmą przez siebie wybraną. Będzie 
prowadzona kontrola tych podmiotów również, mamy możliwość zapanowania 
nad tym. 
 
W dalszej dyskusji rozmawiano o  sposobie uiszczania opłaty, przeprowadzaniu 
kontroli i funkcjonowaniu przy ZGKiM w Tłuszczu Punktu Selektywnej Zbiórki 
Odpadów Komunalnych (PSZOK), a także na temat  odbioru od mieszkańców 
eternitu. 
 
Ad3. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
1. Mieszkańcy budynku przy ulicy Bocznej 22 w Tłuszczu zwracają się z prośbą 
o zainteresowanie się ich losem z powodu fatalnego stanu technicznego 
budynku. Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   
Komisja zapoznała się. 
 
Na posiedzenie Komisji został zaproszony zastępca Burmistrza. 
Radni zwracali się w następujących sprawach:  
Radny Włodzimierz Malinowski – czy będzie zrobiony w tym roku odcinek 
chodnika na ulicy Sieroszewskiego w Tłuszczu, ten  kawałek do Kościoła i co 
dalej z chodnikiem do ulicy Słowiczej.  
 
Zastępca Burmistrza – kilkakrotnie występowaliśmy z pismem do 
Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Warszawie w sprawie wspólnej 
realizacji budowy tego chodnika i 15 lipca br otrzymaliśmy odpowiedź w 
sprawie określenia warunków wspólnej realizacji inwestycji w ciągu drogi 634 
wraz ze wzorem Porozumienia, niestety nie do przyjęcia, ponieważ MZDW 
większość spraw i kosztów przerzuca na gminę. Będziemy z nimi negocjować, 
żeby zmienić to Porozumienie. Koszt  budowy chodnika wraz z projektem i 
wykupami przy drodze 634 do Wólki Kozłowskiej  to ok. 3 mln zł, jest to 
pokaźna suma. Nawet gdybyśmy chcieli wykonać kawałek chodnika do ulicy 
Słowiczej, to i tak  musi być wykonany projekt na całość zadania.  
 
Radny Włodzimierz Fydryszek – należałoby wykonać tą  inwestycję 
kompleksowo, czyli jeszcze do Jasienicy. 
 
Zastępca Burmistrza – w pismach o tym również pisaliśmy.  
 
Radny Malinowski – a co z tym kawałkiem chodnika do Kościoła. 
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Zastępca Burmistrza – jeżeli uzyskamy zgodę od MZDW, to zrealizujemy te ok. 
30 m chodnika. 
 
Radny Mirosław Szczotka zapytał, dlaczego do tej pory nie został wykonany 
remont chodnika w Jasienicy. 
 
Zastępca Burmistrza odpowiedział, że realizowane są sukcesywnie wszystkie 
inwestycje i  remont tego chodnika będzie  sierpień- wrzesień.  
 
Radny Włodzimierz Malinowski zapytał, co Urząd zamierza zrobić w sprawie 
projektów oświetlenia, których Wykonawca nie zrobił i jest  już rok po terminie. 
 
Zastępca Burmistrza – nie możemy rozwiązać z nimi umowy, ponieważ nie 
będziemy mogli dochodzić sądownie swoich praw. Aneksów  też nie możemy 
podpisać, ponieważ Wykonawca wystąpił o ich podpisanie  po zakończeniu 
umowy. W kolejnym piśmie Wykonawca zadeklarował termin wykonania 
projektów do końca lipca br , wyraziliśmy na to zgodę, ale jeżeli w tym terminie 
nie wykona, to założymy sprawę cywilną.  
 
Radny Włodzimierz Malinowski – co z rozbiórką domu przy ulicy Nowej. 
 
Zastępca Burmistrza – wystąpiliśmy z pismem do rodziny o uprzątnięcie tego 
budynku po byłej lokatorce i dopiero później  wystąpimy do Starostwa o 
pozwolenie na rozbiórkę.  
 
Radny Włodzimierz Malinowski – czy ma Pan wiedzę, dlaczego spółka wodna 
przy tak sprzyjających warunkach pogodowych nie czyści rowów. 
 
Zastępca Burmistrza – mają harmonogram prac zgodnie z którym będą czyścić 
rowy. Wystąpili do Burmistrza o przekazanie  dotacji i pewnie rozpoczną prace.  
 
Radny Włodzimierz Fydryszek zapytał, dlaczego ręcznie czyści się  jezdnię  
przy chodnikach, skoro ZGKiM ma zamiatarkę. 
 
Zastępca Burmistrza wyjaśnił, że jest za gruba warstwa  piasku i dlatego trzeba  
go zebrać ręcznie.  
 
Radny Fydryszek – trzeba częściej czyścić, aby nie dopuszczać do takiej 
sytuacji. 
 
W dalszej dyskusji poruszono temat rozbiórki Strażnicy na ulicy Wąskiej w 
Tłuszczu, wykaszania traw przez właścicieli działek w mieście, zastosowania 
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oprysków na chodnikach aby nie rosła trawa, sprzątania śmieci na terenie 
kolejowym, pracy równiarki w celu poprawienia przejezdności dróg. 
Poza tym rozmawiano na temat realizacji inwestycji – remont budynku 
Przedszkola w Tłuszczu.  
Zastępca Burmistrza poinformował, że zostało zlecone wykonanie kosztorysów 
na wymianę stolarki okiennej i naprawę dachu.   
 
Radny Mirosław Sobczak zapytał, co z konkursem na dyrektora szkoły w 
Mokrej Wsi. 
 
Zastępca Burmistrza – Burmistrz podejmie decyzję w najbliższych dniach. 
 
Ad4. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 01 sierpnia  2013 
roku godzina 9.00.  
 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
                                                                        
                                                                                  Przewodniczący Komisji 
                                                                                                          
                                                                                      Mirosław Sobczak  
 
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska                                  
dnia 22 lipca  2013 r. 
                                                                                        


